

## HOTSPOT BANJIR NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS (27 OGOS 2018)

**DAERAH : TAMPIN**

BIL	LOKASI ( NAMA KAWASAN / NAMA JALAN)	REKOD BANJIR TERAKHIR	PUNCA KEJADIAN	CADANGAN PENYELESAIAN JANGKA PENDEK	CADANGAN PENYELESAIAN JANGKA PANJANG	AGENSI	STATUS
1.	Taman Yuyi, Gemencheh <b>(DUN GEMENCHEH)</b>	Feb 2016	Salah satu daripada U- Drain berkembar yang di bina oleh MDT tidak berfungsi dan tidak di buat penyelenggaraan.	Memasang U-drain - 2016- <b>(JPS)</b> Membersihkan sistem peparitan secara berkala – 2017 <b>(JPS)</b> Kerja penyaluran dan membaikpulih longkang moonson telah dilaksanakan- 2018 <b>(JPS)</b>	-Membersihkan sistem peparitan secara berkala <b>(JPS/MDT)</b>	JPS/MDT	3*SIAP DAN PERLU DISELENGGARA
2.	Sekitar SMK Dato' Taha, Gemencheh. <b>(DUN GEMENCHEH)</b>	Mac 2017	Saiz longkang di kawasan sekitar yang kecil	Membersihkan sistem peparitan secara berkala <b>(JKR)</b>	Menaiktaraf sistem peparitan kepada saiz yang lebih besar <b>(JKR)</b>	JKR	Pihak JKR telah memohon peruntukan ke federal. 3*BELUM SIAP
3.	Bukit Rokan <b>(DUN GEMENCHEH)</b>	Feb 2016	Longkang tepi jalan dan saiz pembetung yang kecil tidak dapat menampung air larian permukaan yang banyak ketika hujan lebat.	Membersihkan sistem peparitan dan pembetung oleh pihak Selia Selenggara <b>(JKR) - 2018</b>  Kerja pemuliharaan anak air Sg Persum -2017 <b>(JPS)</b> Kerja pemuliharaan Sg Tomarang -2017 <b>(JPS)</b> Kerja pemuliharaan Sg Rokan -2017 <b>(JPS)</b>	Membina dan menaiktaraf culvert JKR di jalan yang terlibat <b>(JKR)</b>  Penyelenggaraan secara berkala	JKR  JPS	Pihak JKR telah memohon peruntukan ke federal. 3*BELUM SIAP
4.	Dataran Gemas - Persimpangan Taman Gemas Baru <b>(DUN GEMAS)</b>	April 2017	Saiz keratan rentas anak air sungai Gemas yang kecil	Kerja penyelenggaraan - 2018	Menaiktaraf anak air Sungai Gemas kepada "concrete lining" <b>(JPS)</b>	MDT/JPS	3*SIAP DAN PERLU DISELENGGARA

5.	Felda Jelai 4 <b>(DUN GEMAS)</b>	Feb 2016	Limpahan dari Sg Pador akibat dari keratan rentas sungai yang kecil	Mendalamkan dan melebarkan Sg Pador (RTB Sg Pador) 2016 2017 2018  - Kerja-kerja penyelenggaraan secara berkala Sg pador.  - Pembinaan Ban Tanah		JPS	2* SIAP DAN MEMERLUKAN PENYELENGGARAAN
6.	Sg Chenderam, Taman Meena Jaya <b>(DUN REPAH)</b>	Feb 2016	Keadaan sungai yang cetek serta pembetung JKR menghalang aliran air.	Melaksanakan kerja pembersihan sungai secara berkala . Pembetung milik JKR di robohkan oleh JPS Tampin – 2016 <b>(JPS)</b>  Kerja pemuliharaan dan penyaluran Sungai Chenderam- 2017 <b>(JPS)</b>  Pengukuhan tebing telah dilaksanakan-2018 <b>(JPS)</b>	Meninggikan aras jambatan menghala ke Taman Clonlee <b>(JKR)</b>	JPS	2* SIAP DAN MEMERLUKAN PENYELENGGARAAN
7.	Taman Regent, Gemencheh <b>(DUN GEMENCHEH)</b>	Feb 2016	Keratan rentas anak air Sungai Chemangkoh yang kecil.	Melaksanakan keraja pembersihan sungai dan perbaikan tebing – 2016 <b>(JPS)</b> Kerja penyelenggaraan - 2018 <b>(JPS)</b>	Menaiktaraf anak air Sungai Chemangkoh dan menjalankan kerja penyelenggaraan berkala.	JPS	2* SIAP DAN MEMERLUKAN PENYELENGGARAAN

8.	Air kuning Air kuning Selatan Kg Gedok Kg Tengah Kg Sg Dua Sg Jelawai <b>(DUN GEMENCHEH)</b>	Feb 2016	Berpunca dari limpahan air Sg Gemencheh ketika hujan lebat	<p>Melakukan kerja pengorekan dan pembersihan sungai dan membina ban di kg Air Kuning dan Kg Air Kuning Selatan 2017 – (JPS)</p> <p>Melakukan kerja pengorekan dan pembersihan sungai dan membina ban di kg Gedok – 2017 (JPS)</p> <p>Kerja Pemuliharaan Sg Gemecheh – 2017 (JPS)</p> <p>Kerja penyelenggaraan, penyaluran dan pengukuhan Sg Gemencheh di Kg Gedok-2018 (JPS)</p> <p>Kerja penyelenggaraan, penyaluran dan pengukuhan Sg Gemencheh di Kg Air Kuning – 2018 (JPS)</p>	Membuat pengambilan balik tanah, membina ban dan menaiktaraf Sg Gemencheh (RTB) dan menjalankan kerja berkala.	3* BELUM SIAP
----	--	----------	--	--	--	---------------